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'H�YRRU]LWWHU���Bij brief van 15 maart 2001 heeft de
heer Joachim Coens ontslag genomen als Vlaams
volksvertegenwoordiger. Bij fax van 26 maart 2001
specifieert hij dat zijn ontslag ingaat op 15 maart
2001.

Het Algemeen Secretariaat zal derhalve de
geloofsbrieven van zijn opvolger opvragen.

Ik stel voor het aanvullend onderzoek van de
geloofsbrieven en de eedaflegging van de opvolger
op de agenda te plaatsen van de eerstvolgende
plenaire vergadering na de ontvangst van de
geloofsbrieven. �,QVWHPPLQJ�

217:(53(1�9$1�'(&5((7

(LQGUHJHOLQJ� EHJURWLQJ� YDQ� GH� 9ODDPVH
*HPHHQVFKDS� HQ� YDQ� LQVWHOOLQJHQ� YDQ� RSHQEDDU
QXW�YRRU�KHW�EHJURWLQJVMDDU�����

$OJHPHQH�EHVSUHNLQJ

'H� YRRU]LWWHU� �� Aan de orde is het ontwerp van
decreet houdende de eindregeling van de begroting
van de Vlaamse Gemeenschap en van instellingen
van openbaar nut voor het begrotingsjaar 1998.

De algemene bespreking is geopend.

De heer De Roo, verslaggever, verwijst naar het
schriftelijke verslag.

'H�KHHU�6WHIDDQ�3ODWWHDX���Ik uit mijn tevredenheid
over het feit dat de rekeningen op tijd voorgelegd
worden. Dat was een paar jaar geleden niet het
geval.

'H�YRRU]LWWHU���De algemene bespreking is gesloten.

$UWLNHOVJHZLM]H�EHVSUHNLQJ

'H� YRRU]LWWHU� �� Aan de orde is de artikelsgewijze

bespreking van het ontwerp van decreet houdende de
eindregeling van de begroting van de Vlaamse
Gemeenschap en van instellingen van openbaar nut
voor het begrotingsjaar 1998.

- 'H� DUWLNHOHQ� ZRUGHQ� ]RQGHU� RSPHUNLQJHQ
DDQJHQRPHQ�

Het ontwerp van decreet bevat drie artikelen die niet
doorlopend genummerd zijn, met name de artikelen
12bis, 19bis en 33bis. Ik stel voor dat we na de
aanneming van het ontwerp van decreet en voor de
overzending aan de Vlaamse regering de artikelen
hernummeren. �,QVWHPPLQJ�

De artikelsgewijze bespreking is gesloten.

We zullen morgen om 16 uur de hoofdelijke
stemming over het ontwerp van decreet houden.

$DQSDVVLQJ� YDQ� GH� UHJHOJHYLQJ� EHWUHIIHQGH� KHW
WHUWLDLU�RQGHUZLMV

$OJHPHQH�EHVSUHNLQJ

'H� YRRU]LWWHU� �� Aan de orde is het ontwerp van
decreet houdende een aanpassing van de regelgeving
betreffende het tertiair onderwijs.

De algemene bespreking is geopend.

0HYURXZ�+LOGH�&ODHV�� verslaggever���Het ontwerp
van decreet houdende een aanpassing van de
regelgeving betreffende het tertiair onderwijs is een
verzameldecreet en kadert in het geheel van de
herziening van de regelgeving die minister
Vanderpoorten wenst door te voeren. Het is geen
eindfase maar een tussenstap. Er zullen dan ook nog
meerdere ontwerpen van decreet volgen, onder meer
over financiering van de universiteiten en de
Bolognaverklaring.

Het ontwerp van decreet voert vooral technische
aanpassingen door. Die vindt u in het schriftelijke
verslag terug. Een eerste doelstelling van het
ontwerp van decreet is een grotere toenadering
tussen de universiteiten en de hogescholen nastreven
door onder meer de gelijkschakeling van de
regelgeving, de versoepeling van de
overgangsmogelijkheden en de bevordering van de
samenwerking tussen de universiteiten en de
hogescholen. Een tweede objectief is het bevorderen
van een grotere autonomie door decentraliserende en
deregulerende maatregelen, bijvoorbeeld een
gelijksoortige autonomie inzake het beheer van de
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goederen voor de universiteiten en de hogescholen.

In het ontwerp van decreet worden ook tal van
verbeteringen voor de studenten gerealiseerd. Zo
wordt aan buitenlandse studenten die onvoldoende
bewijzen over hun genoten opleiding hebben, de
mogelijkheid geboden om hoger onderwijs te
genieten na een toelatingsexamen. Een grote
verbetering is eveneens de motivering om de studies
verder te zetten door de uitbouw van een systeem
van vrijstellingen voor hogeschoolstudenten. Andere
verbeteringen zijn het bevorderen van het levenslang
studeren op universitair niveau door het flexibel
maken van het deeltijds studeren en het vergroten
van de samenwerkingsverbanden tussen de
hogescholen en de universiteiten.

Tijdens de commissiebesprekingen werden
verschillende, voornamelijk technische, amende-
menten ingediend, die eenparig werden goedge-
keurd. Het ontwerp van decreet werd in de
commissie met 14 stemmen eenparig goedgekeurd.

'H�KHHU�*LOEHUW�9DQOHHQKRYH���We staan achter het
voorliggende ontwerp van decreet. Een probleem
werd evenwel niet ten gronde besproken, met name
artikel 53 van het ontwerp van decreet (het vroegere
artikel 49). Het ATP-personeel van de universiteiten
moet volgens artikel 53 hetzelfde vakantiegeld
krijgen als de ambtenaren van de Vlaamse
Gemeenschap. Indien het netto-jaarsalaris van een
lid van het technisch en administratief personeel op
die manier lager zou uitvallen dan wat een persoon
in dezelfde omstandigheden zou ontvangen aan een
publiekrechtelijke universiteit, dan kent het
universiteitsbestuur een bijkomende vergoeding toe
op basis van de werkingstoelagen om dit verschil te
compenseren.

Het probleem is echter dat er een verschil blijft
bestaan tussen het ATP-personeel dat vanuit de
werkingsmiddelen wordt vergoed en de ATP’ers die
vanuit het patrimonium worden vergoed. Voor deze
laatste categorie blijft het vakantiegeldstelsel van de
particuliere sector van toepassing. Zelfs na een
aanpassing zal het salaris bovendien voor veel
ATP’ers lager uitvallen. Er moet ook rekening
gehouden worden met bijvoorbeeld een verschillend
pensioenstelsel, groepsverzekeringen enzovoort. We
hadden dit probleem reeds voorzien in
Onderwijsdecreet 10. Daarbij hadden we gesteld dat
iedereen die dezelfde job doet recht heeft op gelijk
loon. Voor wat betreft het vakantiegeld zou echter
vooraf aan de Vlaamse regering worden gevraagd
om een onderzoek in te stellen naar de financiële

gevolgen. We willen dit engagement van het
Onderwijsdecreet 10 nakomen. Daarom dienen we
een amendement in om artikel 53 te schrappen.

'H� KHHU� -XOLHQ� /LEUHFKW� ��We zullen dit ontwerp
van decreet goedkeuren.

We gaan uit van drie uitgangspunten :
kwaliteitsbewaking van de pedagogische leefwereld
voor onze kinderen; instandhouding van de
specifieke eigenheid van ons onderwijs en onze
opvoeding om zo te kunnen participeren aan een
toekomstig Europa en wereldbeeld en ten slotte
prioritaire luister- en handelbereidheid ten opzichte
van praktijkmensen.

Het decreet van 13 juli 1993 streefde naar een
kwaliteitsverbetering. De schijnbare vereenvoudi-
ging van de regelgeving in dit ontwerp van decreet
kan zorgen voor een trendbreuk. De regeling van
artikel 10 van het hogeschooldecreet moet de enige
voorwaarde zijn voor het realiseren van de
kwaliteitsdoelstelling. Elke versoepeling van deze
regelgeving ondermijnt de toekomst van het hoger
onderwijs van twee cycli.

Het perspectief van de opleidingen van academisch
niveau moet verder kunnen evolueren naar
academisch onderwijs. De vermenging van ambten
mag geen reden zijn om opleidingen van een cyclus
te versmelten met die van twee cycli. De
samenwerking tussen de hogeschoolopleidingen van
twee cycli en de universiteiten moet bestendigd
worden. Het ontwerp bevordert de kansen van het
onderwijs van twee cycli in Europees perspectief.
Gelukkig is artikel 8 geschrapt. Wel blijft de
erkenning van buitenlandse diploma's onduidelijk.

Een snelle oplossing is gewenst. Dat geldt eveneens
voor het toelatingsbeleid ten aanzien van
vluchtelingen, meer bepaald voor wat betreft de
werkwijze, de verantwoordelijkheid van de
hogescholen, de procedures en de werkbelasting.

Het Vlaams Blok zal het ontwerp goedkeuren.
�$SSODXV�ELM�KHW�9%�

'H� KHHU� *LOEHUW� 9DQ� %DHOHQ� �� De heer
Vanleenhove stelde bij amendement voor om artikel
53 uit het voorliggende ontwerp te schrappen. De
meerderheid is het daarmee eens, maar dat neemt
niet weg dat de kwestie opnieuw aan de orde zal
moeten komen bij de behandeling van het ontwerp
van decreet dat de financiering van de universiteiten
regelt.
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'H�YRRU]LWWHU���De algemene bespreking is gesloten.

$UWLNHOVJHZLM]H�EHVSUHNLQJ

'H� YRRU]LWWHU� �� Aan de orde is de artikelsgewijze
bespreking van het ontwerp van decreet houdende
een aanpassing van de regelgeving betreffende het
tertiair onderwijs.

Er werd een amendement ingediend op artikel 53.

- 'H� DUWLNHOHQ� �� WRW� HQ� PHW� ��� ZRUGHQ� ]RQGHU
RSPHUNLQJHQ�DDQJHQRPHQ�

- 'H� VWHPPLQJ� RYHU� DUWLNHO� ��� ZRUGW
DDQJHKRXGHQ�

- 'H� DUWLNHOHQ� ��� WRW� HQ� PHW� ��� ZRUGHQ� ]RQGHU
RSPHUNLQJHQ�DDQJHQRPHQ�

De artikelsgewijze bespreking is gesloten.

We zullen morgen om 16 uur de hoofdelijke
stemming over het ontwerp van decreet houden.

922567(//(1�9$1�5(62/87,(

$UEHLGVHUYDULQJ�WLMGHQV�GHHOWLMGVH�OHHUSOLFKW

%HVSUHNLQJ

'H� YRRU]LWWHU� �� Aan de orde is het voorstel van
resolutie van de heren De Meyer, Van Baelen,
Suykens, Sannen, Van Dijck en Vanleenhove
betreffende arbeidservaring tijdens deeltijdse
leerplicht.

De bespreking is geopend.

'H�KHHU�'LUN�'H�&RFN��verslaggever ��Op 8 maart
sprak de bevoegde commissie zich uit over over het
voorstel van resolutie. Het werd eenparig
aangenomen. Alle leden bleken bezorgd te zijn over
de bijzonder kwetsbare groep van 4500 jongeren
tussen 16 en 18 jaar, die in het deeltijds onderwijs
schoollopen. De meesten van hen kampen met
schoolmoeheid en zijn eigenlijk op de vlucht voor
het leerplichtonderwijs. In het deeltijds
beroepsonderwijs kunnen zij vakmanschap
verwerven door praktijkervaring, maar daar schuilt
vaak het probleem. De twee schooldagen willen
namelijk nog wel lukken, maar tijdens de werkdagen
loopt het mis : ofwel vindt men geen werk, ofwel
wordt men aangeworven als hulpje voor alle werk.

Het voorstel van resolutie vraagt om voldoende
kwalitatieve stageplaatsen, omvattende
trajectbegeleiding, leerovereenkomsten in een groter
aantal sectoren, en een eenvormig statuut voor het
deeltijds beroepsonderwijs.

Mijn fractie staat volledig achter dat pleidooi.
Tegelijk menen wij dat dit slechts het begin is.
Omdat de middelen ontoereikend zijn, moet immers
ook dringend overlegd worden met de werkgevers
en de vakorganisaties. �$SSODXV�

'H� KHHU� -RV� 'H� 0H\HU� �� De jongeren in het
deeltijds onderwijs vormen een van de meest
kwetsbare groepen in de samenleving. Wie echt
werkt tijdens zijn stageperiode, vindt achteraf veel
makkelijker een baan dan wie dat niet doet. Voor die
laatsten blijven de kansen op de arbeidsmarkt klein.
Zij die geen deeltijds werk vinden en alleen twee
dagen school lopen, doen ook geen vaardigheden op.
Zij lijven binnen de vicieuze cirkel van de sociaal
zwakkeren. Ik slaak bij deze een noodkreet, gericht
aan de ministers van onderwijs, werkgelegenheid,
welzijn en cultuur. Binnen een jaar verwachten wij
een voortgangsrapport.

'H�KHHU�/XGR�6DQQHQ���Ik sluit mij volledig aan bij
de vorige sprekers. De hele Vlaamse samenleving
moet haar verantwoordelijkheid nemen. Ik denk
daarbij in het bijzonder aan de werkgevers.

'H� KHHU� $QGUp� 0RUHDX� �� Ik sluit me aan bij de
warme oproep die aan de wekgevers wordt gericht.

'H�YRRU]LWWHU�� De bespreking is gesloten.

We zullen morgen om 16 uur de hoofdelijke
stemming over het voorstel van resolutie houden.

0DDWUHJHOHQ� YRRU� KHW� OHYHQVYDWEDDU� KRXGHQ� YDQ
5LQJ�WY

%HVSUHNLQJ

'H� YRRU]LWWHU� �� Aan de orde is het voorstel van
resolutie van de heren Glorieux, Vermeiren, Peeters,
Van Vaerenbergh en Van Rompuy betreffende
maatregelen voor het levensvatbaar houden van
Ring tv.

De bespreking is geopend.

'H� KHHU� -R� 9HUPHXOHQ�� verslaggever �� De
problemen bij Ring tv hebben enkele
parlementsleden uit de regio geïnspireerd om een
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voorstel van resolutie in te dienen. Tijdens de eerste
commissiebespreking bleek dat alle fracties bezorgd
waren over het voortbestaan van Ring tv. Bovendien
zijn een aantal problemen typisch voor alle regionale
zenders. In de loop van de maand april krijgen we
een studie over de levensvatbaarheid van de
regionale zenders in het algemeen. De commissie
voor Cultuur, Media en Sport organiseert binnenkort
een debat over Ring tv dat eventueel tot een
decreetswijziging kan leiden. Iedere fractie is het
erover eens dat we een oplossing moeten zoeken :
Ring tv speelt immers een belangrijke rol in het
Vlaams beleid inzake de Vlaamse Rand.

Tijdens de tweede bespreking werd het voorstel van
resolutie geamendeerd door de indieners om de
nadruk nog sterker te leggen om het voortbestaan
van Ring tv. De resolutie werd in de commissie
unaniem goedgekeurd.

'H�KHHU�(ULF�9DQ�5RPSX\� ��De CVP is tevreden
met het feit dat alle fracties deze resolutie samen
hebben ingediend. Tijdens de bespreking van het
decreet op de Regionale Televisie hebben we na een
lange discussie beslist dat er per zendgebied maar
één regionale zender zou komen. We hebben elf
gebieden afgebakend en binnen elk gebied heeft één
regionale zender het reclamemonopolie.

Ring tv is in 1994 als laatste van start gegaan. De
zender beantwoordt volledig aan de decretale eisen.
De zender vervult immers een maatschappelijke
functie en is pluralistisch samengesteld. Alle fracties
hebben dit voorstel van resolutie mee ondertekend.
Is er een mooier bewijs ?

Ring tv is actief in een moeilijke regio. De regio
bestaat vooral uit kleine gemeenten en een beperkt
aantal stedelijke kernen. Er wonen veel
buitenlanders en er is een groot aantal buitenlandse
ondernemingen. Dat alles zorgt ervoor dat de
reclame-inkomsten beperkt zijn. Ook al zijn de
kosten bij Ring tv het laagst, zonder overheidssteun
heeft deze zender geen overlevingskansen.

'H� KHHU� $QGUp� 'HQ\V� �� Waarom bekent u niet
gewoon dat de problemen veroorzaakt worden door
het principe waarop het decreet is gestoeld ? De
decretale beperkingen veroorzaken problemen in alle
regionale televisies. Moeten we echt vasthouden aan
het monopolie ? Moeten we het zendgebied niet
uitbreiden tot de hele provincie ?

'H�KHHU�(ULF�9DQ�5RPSX\���Als we Ring tv laten
samensmelten met ROB, is er niet langer sprake van

een regionale zender die nieuws brengt uit de eigen
regio. De identificatie met de zender zal kleiner
worden.

'H� KHHU� $QGUp� 0RUHDX� �� Net nu Ring tv met
moeilijkheden kampt, begint het gesprekken met
ROB om uit de problemen te raken. Een zender voor
heel Vlaams-Brabant was beter geweest.

'H� KHHU� (ULF� 9DQ� 5RPSX\� �� Samenwerken met
ROB kan, maar zal nooit alle problemen oplossen.

De kracht van de regionale televisie is dat op een
half uur tijd informatie wordt gegeven over de eigen
regio. Die informatie wordt bovendien herhaald. Dat
verplicht de zenders om niet te veel reclame uit te
zenden anders zappen de kijkers. De regionale
zenders moeten dus leefbaar blijven zonder veel
reclame. Het verschil tussen de exploitatiekosten en
de reclame-inkomsten bij Ring tv bedraagt 20
miljoen frank en moet gesubsidieerd wordt door de
overheid. De Vlaamse regering trekt 110 miljoen
frank uit om het Vlaamse karakter van de Rand
versterken en subsidieert daarnaast nog eens TV
Brussel. Wij zijn tevreden dat Roularta, de
exploitatiemaatschappij, het contract niet heeft
opgezegd omdat men dit voorstel van resolutie
apprecieert.

Ring tv vervult een belangrijke culturele,
maatschappelijke en democratische functie. Ik blijf
ervan overtuigd dat we de zendtijd niet mogen
uitbreiden omdat die belangrijke functies dan niet
meer uitgevoerd zullen worden.

De CVP zal dit voorstel van resolutie goedkeuren.
Belangrijk nog is de belofte van minister Van
Mechelen en minister Anciaux om voor de nodige
middelen te zorgen zodat we een langetermijn
oplossing vinden. Ring tv moet voortaan leven van
overheidsmiddelen en reclame-inkomsten.
Gemeentelijke financiering lijkt me niet aangewezen
omdat de redactionele onafhankelijkheid dan gevaar
loopt. ($SSODXV�

'H�KHHU�6WHIDDQ� 3ODWWHDX� ��Er was een consensus
over de partijgrenzen heen om de lokale zenders niet
te steunen, doch we zijn het eens met de ministers
Van Mechelen en Anciaux om een uitzondering te
maken voor Ring tv. Wegens de specifieke structuur
van het arrondissement Halle-Vilvoorde kan deze
zender minder adverteerders aanspreken. Ring tv
speelt bovendien een rol in het samenhouden van dit
vrij homogene arrondissement dat zich vlakbij
Brussel uitstrekt. De zender onderstreept de Vlaamse
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eigenheid tegenover de Franstaligen en geeft gestalte
aan de nieuwe provincie Vlaams Brabant. Van alle
regionale zenders werkt Ring tv met de laagste
beheerskosten maar door het verbroken contract met
Roularta is de zender niet meer in staat om zichzelf
te runnen.

Minister Van Mechelen, die zich laat
verontschuldigen wegens een andere vergadering,
heeft zoals beloofd in de commissie, met de sponsor
gesproken om de zender levensvatbaar te houden. Ik
heb veel vertrouwen in de toezegging van beide
ministers en de steun van de Vlaamse regering.
�$SSODXV�

'H� KHHU� (ORL� *ORULHX[� �� Ik druk namens de
initiatiefnemers mijn appreciatie uit over de twee
ministers om Ring tv in de ether te houden, zonder
het brede debat rond de regionale zenders in het
algemeen te hypothekeren. (Applaus)

'H� KHHU� (WLHQQH� 9DQ� 9DHUHQEHUJK� �� Halle-
Vilvoorde heeft een eigen gelaat en spreekt een
eigen taal. Ring tv toont dat en creëert een
samenhorigheidsgevoel bij de Vlamingen in de
Rand. Die functie mag niet verloren gaan. De aparte
dotatie voor deze regionale zender stemt overeen
met zijn specieke noden. Dat staat los van de hele
problematiek van de regionale zenders in
Vlaanderen. Daarom pleit de VU&ID- fractie voor
het behoud van de eigen regionale tv in Halle-
Vilvoorde, die zelfstandig moet kunnen blijven
werken. �$SSODXV�

'H� KHHU� -RULV� 9DQ� +DXWKHP� �� We zullen dit
voorstel van resolutie steunen, zoals we dat ook in
de commissie gedaan hebben. De dreigende
verdwijning van Ring tv door de opzegging van het
exploitatiecontract door Roularta heeft ons met
verstomming geslagen.

De stopzetting van deze zender zou een verarming
betekenen van het medialandschap in Halle-
Vilvoorde. De dagelijkse regionale verslagen hebben
een belangrijke rol gespeeld in het creëren van een
samenhorigheidsgevoel en bij het vrijwaren van het
Vlaams karakter van de Rand. Gezien deze
opdrachten is het ondenkbaar dat enkel op basis van
commerciële en economische factoren beslist wordt
over het voortbestaan ervan.

Ring tv is daarenboven de zuinigste zender. De
geografische, economische en sociologische
structuur van de regio maakt dat Ring tv niet zo
aantrekkelijk is voor adverteerders. De Vlaamse

overheid heeft twee mogelijkheden : het decreet laat
toe dat de overheid subsidieert. Er kan ook in
specifieke middelen voorzien worden op de
begroting van minister Anciaux. Men heeft voor de
tweede oplossing gekozen. Dat is goed en logisch. In
het decreet op de regionale zenders wordt gekozen
voor financiering door de markt en wordt een
uitzondering gemaakt voor TV Brussel, die voor
tientallen miljoen frank gesubsidieerd wordt door de
Vlaamse overheid en het Brussels Gewest. Als het
voor Brussel kan, kan dat ook voor de Vlaamse
Rand.

De modaliteiten zijn nog niet gekend. De
princiepsbeslissing is echter genomen en Ring tv zal
niet uit de ether gaan. �$SSODXV�

'H�KHHU�/HR�3HHWHUV���Het verheugt ons dat er door
de samenwerking van alle democratische fracties zo
snel een oplossing is gevonden voor een zeer acuut
probleem in onze regio. Dit is geen corporatistisch
voorstel. Het is niet onze bedoeling het bestaande
decreet of de studie te hypothekeren. Een aantal
aspecten uit de studie zijn al bekend : Ring tv
produceert goedkoop. Het gaat over een zeer
heterogene regio met geen echte duidelijke
stedelijke kernen.

In een amendement vragen we meer middelen voor
de Rand. Er zijn allerlei toezeggingen gedaan in de
commissie en er circuleren allerlei geruchten. Het
verwondert ons dan ook dat geen enkel lid van de
regering aanwezig is. Hoewel minister Van
Mechelen verontschuldigd is, had op zijn minst
minister Anciaux aanwezig moeten zijn.

'H�KHHU�6WHIDDQ�3ODWWHDX���Minister Van Mechelen
heeft gevraagd zich te laten verontschuldigen, maar
hij was wel aanwezig op de
commissievergaderingen en heeft toezeggingen
gedaan. Ik denk dat we noch minister Van
Mechelen, noch minister Anciaux iets kunnen
verwijten.

'H�KHHU�-R�9HUPHXOHQ���Een aantal problemen van
Ring tv treffen ook de andere regionale zenders. Ook
zij zorgen voor gemeenschapsvorming. In de
resolutie spreken we enkel over maatregelen om
Ring tv te laten overleven. We mogen niet te vlug
conclusies trekken over de specifieke situatie van
deze zender, het is beter te wachten op de resultaten
van de studie.

'H� KHHU� (WLHQQH� 9DQ� 9DHUHQEHUJK� �� Halle-
Vilvoorde heeft specifieke problemen en daarvoor
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zochten we een oplossing. Minister Anciaux verblijft
momenteel in het buitenland.

'H� KHHU� 6WHIDDQ� 3ODWWHDX� �� De nabijheid van
Brussel heeft voor- en nadelen. We moeten toch
voor ogen houden dat het hier gaat over een nieuwe
provincie. Het samengaan met ROB kan besproken
worden. De problemen van Ring tv zijn echter
dringend en er is een specifieke situatie.

'H�YRRU]LWWHU���De bespreking is gesloten.

We zullen morgen om 16 uur de hoofdelijke
stemming over het voorstel van resolutie houden.

5(*(/,1*�9$1�'(�:(5.=$$0+('(1

'H� YRRU]LWWHU� �� Hiermede zijn wij aan het einde
gekomen van onze werkzaamheden voor vandaag.

Wij komen morgen om 10 uur en 14 uur opnieuw
bijeen om onze agenda verder af te handelen.
�,QVWHPPLQJ�

- 'H�YHUJDGHULQJ�ZRUGW�JHVORWHQ�RP�������XXU�

%(5,&+7(1�9$1�9(5+,1'(5,1*

Anny De Maght-Aelbrecht, Miel Verrijken :
gezondheidsredenen ;

Anne-Marie Baeke, Koen Helsen, Dominiek
Lootens-Stael, Riet Van Cleuvenbergen, Marleen
Van den Eynde: ambtsverplichtingen.


